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Zápis z jednání Komise dopravy č. 12 konané dne  

1. 6. 2011 

 

 

 

Přítomni:  Mgr. Atlasová, p. Růžička, Ing. Císovský, Ing. Vejmelka, Ing. Břeský, plk. Dytrt,  

                  Ing. Fiedler, Ing. Sychra, Ing. Bejšovec, p. Hřích, Ing. Velek 

 

Omluveni: Ing. Dvořák, pí. Mrázková 

Nepřítomni:  
 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 8 členů s právem hlasovat z celkových 11.  

 

Program 12. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu KOD č. 11 ze dne 11. 5. 2011 

2. Schválení programu 12. zasedání KOD 

3. Umístění zpomalovacích prahů do ulice Na Hřebenkách - Návrh podá osobně paní …….. 

4. Dopravní situace v oblasti Starého Barrandova – dopis od Sdružení „Za Starý Barrandov“ – 

viz příloha 

5. Botanika-Vidoule - změna dopravního značení, stížnost pana ……..(Ing. Bejšovec) 

6. Metodika řešení dopravy v klidu – vyhláška hl.m. Prahy č. 26/1999 – připomínky členů KOD 

k návrhu ing. Fiedlera 

7. Umístění radarů na Praze 5 – viz zápis z minulého jednání KOD 

8. Návrhy na zefektivnění linky PID č. 128 

9. Dočasná pracovní skupina pro řešení dopravy v klidu – návrhy členů KOD pro řešení dopravy 

v klidu na Praze 5 

10. Návrhy na řešení dopravní obslužnosti oblasti Šmukýřka 

11. Řešení dopravní situace Nad Výšinkou- Praha 5 – (viz příloha) 

12. Různé - situace Nad Santoškou – výstavba na Pavím vrchu 

 

 

 ad 1) Byl schválen zápis 11. jednání KOD                                            Hlasování:   7/0/1 - schváleno 

  

 ad 2) Byl schválen program 12. zasedání KOD                                       Hlasování:   8/0/0 - schváleno 

 

 

 ad 3)  KOD souhlasí s přítomností paní…….k projednávanému bodu                       

                                                                                                                  Hlasování:   8 /0/0 - schváleno    

           KOD nedoporučuje instalaci zpomalovacích prahů v ul. Na Hřebenkách a bude dále zvažovat 

možnosti, jak v této oblasti zlepšit bezpečnost provozu na pozemních komunikacích, zejména 

pěších. 

 

                                                                                                                Hlasování:  7/0/1 - schváleno   

ad 4)  KOD nesouhlasí se žádostí pana…… o změnu dopravního režimu v oblasti Starého 

Barrandova z důvodu ponechání základní dopravní obslužnosti území prostředky PID  

   

                                                                                                                  Hlasování:8/0/0 - schváleno 
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ad 5) KOD žádá Policii ČR o kontrolu dodržování dopravního režimu v ul. Za Zámečkem a 

Schwarzenberská, zejména v ranní špičce 

                                         

                                                                                                                  Hlasování: 7/0/1 - schváleno                                                                                                             

 

ad 6) KOD souhlasí s Metodikou řešení dopravy v klidu – vyhláška hl.m. Prahy č. 26/1999 

 

                                                                                                                  Hlasování: 8/0/0 - schváleno 

          

ad 7) KOD navrhuje umístění měřičů rychlosti na komunikacích Prahy 5 tak, jak bylo schváleno na 

jednání KOD č. 11 dne 11. 5. 2011 

 

                                                                                                                  Hlasování: 8/0/0 – schváleno 

 

ad 8)  KOD diskutovala o návrzích, ale domnívá se, že hlavní rozhodnutí by mělo vyjít z organizace 

ROPID. 

 

 

                                                                                                                  Hlasování: 6/0/1 - schváleno 

                                                                                                                  Ing. Velek byl nepřítomen 

 

ad 9) Ing. Vejmelka informoval o jednání pracovní skupiny pro řešení dopravy v klidu. 

 

ad 10) KOD bere na vědomí výsledky ankety s tím, že výsledné řešení bude předmětem jednání 

s ROPIDem 

 

                                                                                                                  Hlasování: 8/0/0 – schváleno 

 

ad 11) KOD tento bod odkládá s tím, že provede místní šetření a dospěje k závěru na komisi dne 22. 

6. 2011  

 

                                                          

ad 12) KOD odsouhlasila termín jejího příštího zasedání na 22. 6. 2011 

                                                                                                                    Hlasování: 8/0/0 – schváleno 

           KOD nesouhlasí se změnou dopravního režimu v ul. Nad Santoškou 

                                                                                                                    Hlasování: 7/0/1 - schváleno 

 

 

 

 

 Jednání KOD začalo v 16.10 hod. a skončilo v 18 hod. 

 

 Termín příštího jednání KOD:   22. 6. 2011 v 16.00 hod.   

 

 

 Předsedkyně: Mgr. Atlasová 

               

 Zapsala:  Zdenka Mášová 

 

 Ověřila:    Mgr. Atlasová 

 

 

Příloha:  Prezenční listina 


